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Dato 2023-07-18 17:16

Multipladsen - fotos til inspektionsrapport.pdf (113 kB)

Hej Per og Yrsa

Tak for at jeg kunne få inspektionsrapporten.
Det lykkedes mig at træffe legepladsinspektøren, da han var her i fredags, og han gennemgik sine iagttagelser
med mig, da han havde afsluttet sin inspektion. Derfor kunne vi straks herefter bede vores leverandør om at
udbedre manglerne.

Jeg vedhæfter en side med tre fotos, hvor I kan se nogle af udbedringerne:

Klatrevæggen

Grebene, der var placeret mindre end 1 meter fra toppen af væggen er fjernet, og der er sat propper i hullerne. I
stedet er grebene placeret i "småbørnshøjde", så vi nu har en klatrevæg til den yngste aldersgruppe. Småbørnene
vil ikke kunne nå op til overkanten af væggen, så de vil ikke kunne falde ned på multibanen på den anden side, og
eventuelle skarpe kanter i toppen vil ikke være et problem.

Klatrenettet - edderkoppespindet
Nettet var tidligere tvistet på midten, så hullerne i midten var små og stramme. Nettet er blevet rettet ud, så
hullerne er større. Jeg er i tvivl om, hvorvidt de yderste tove fortsat er for løse, så de kan krydses, men det ser ud
til, at de er ret nemme at flytte.

 

Multibanen - manglende skruer og popnitter
Jeg har ikke fotograferet alle de mangler, der optræder i rapporten, men der er sat skruer eller popnitter i hullerne.

Multibanen - skarpe kanter
Leverandøren oplyser, at multibanen ikke skal vurderes ud fra legepladskriterier, som den vist er blevet her. Derfor
skulle hverken skruehuller eller kanter kunne give anmærkninger. 
Det er vores opfattelse, at kanterne, hvor aluminiumspladen er monteret på plastikbanden, ikke vil udgøre en
risiko, når man tænker på, hvordan multibanen vil blive brugt. 

 

Venlig hilsen
Alice
Visby Lokalråd
tlf. 25 21 35 58

 

 

-------- Original besked --------

Emne:VS: ATT: Danni Poulsen - Inspektionsrapportering - Visby Borgerforening
Dato:2023-07-18 13:34

Afsender:Dansk Legepladsinspektion <mail@dalpin.dk>
Modtager:"alice.brun@godmail.dk" <alice.brun@godmail.dk>

 

 


